
PRororól NR xxxDl ol

z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie odb¡ej w dniu 23 listopada 2001 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad.  l .
przewodni cz4caRady Miejskiej w Jgdrzejowie, o godzinie 9r0 otwarla obrady XXXIX sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Obrady rozpoczgto prrytb"".rosci na sali obrad 24 radnych na stan 28 radnych, co stanowiS5'7 o/o

ogótu ifaay. Przewodnicz4ca stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
pizewodniczqca Rady powitala przybytych na sesjg goSci: przedstawicieli partii i stronnictw

politycznych, soltysów ip.re*od.ricz4cychrad soleckich, przedstawicieli prasy; powitala równieZ:

iadnyctu 
-burmistrza 

Henryka Michalkiewicza, zastEpcE burmistrza - Waldemara Woáriaka,

kierówników jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkich przybytych na dzisiejsze obrady'
przewodni c.,qca Rady zgl-osila kanáydaiurE radnej Elzbiety WiSniewskiej na sekretarza obrad;

radna WiÉniewsk a wyr azila zgo dE -
Sekretarzem obrad wybrano jednogloénie radn4 ElZbietp Wiéniewskq.

Ad.2.
Na sesji w dniu 6 sierpnia nieobecni byli: Radny Kazimierz Równicki, Radny Andrzej

Slu2alec, Radna Anna Szlgk-
Dwie nieobecno ic i zo staly usprawiedliwio ne, jedna nieusprawiedliwio na.

A d . 3 .
Burmistrz Henryk Michalkiewicz wnosi o wprowadzenie do porz4dku obrad punktu 15 A

,,Uchwala w sprawie ivprowadzenia oplat za parkowanie pojazdów samochodowych na terenie

miasta JEdrzejowa".
Radna Marianna Swieca prosi o wyjaSnienie pkt. 10 porz4dku obrad; czy podejmowanie tej

uchwaty jest zgodne z art. 45, urt. 2, lit. a, ;stawy z dnia 30 sierpnia 1991 roku, z którego wynika,,

ze jest to osoba wyzrtaczonaprzqz Wojewodg jako jego przedstawiciel.

Burmistrz Michalkiewicz wyjaónil, 2e podjEcie tej uchwaty jest zgodne z prawem,

poniewa2 Wojewoda desygnuje r*"gó przedstawiciela" ale zgodnie z ustaw4 i ze StatutemZPOZ,

itadq Spole"rn4 po*ohjl i oáwoluji Rada Miejska. To jest tak jak z Prezesem NBP: Prezydent

a"rygtt r3", a1e S^ejm ÁoZ" siE nie zgodzió, na tg osoh' Tak bylo i w tym przypadku' stqd

Wo¡.*oiu Swiptókrryski pismem z dnia 30 puilziernika 2001 roku wyznaczyl na swego

przédstawiciela Pania liáig Koszykowsk4 jednoczesnie informuj4c, 2e wycofuje swoje

upowairienie dla Pana Marka Grada.
Radna Janina Szreniawa poprosila, aby w tej sprawie zajql stanowisko radca prawny'

Radca prawny UrzEdu tr,ii"jrti.go - Pani Danuta Kiwiorska powiedzial4 ire przychyla siQ

do tego, co powiedzial Burmistrz Michalkiewicz. Jeheli uchwala jest niezgodna z prawern, to

Wojewoda jako organ nadzoru uchyli tq uchwalp.
Radny Ryszard Pacanowski uwa?a, 2e wobec ró2nych prawnych uwarunkowari Rada

Spoleczna nie áziata. Co prawda moae sig spotykaó i obradowaó, ale jej decyzje nie q

prawomocne ze wzglEdu na brak jednego czlonka. Od ponad pól roku Rada Spoleczna nie jest

wladna wydawaó decyzji np. dotycz4cych remontów, nagradzani4 karania.

Burmistrz trliófra*iéwiczodpowiedzial,Ze Rada Spoleczna nie wydaje decyzji,lecz opinie;

jest to zasdniczaróZnica. Decyzje - zgodnie z ustawqo ZOZ- wydaje Zarz4d Miejski-

Rada Miejska jednogloÉnie przyjqla wniosek Burmistrza Michalkiewicza o wprowadzenie

do porz4dku obrad punktu l5 A.
Rada Miejska jednogloénie przyjgla porzqdek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorunL powolanie sekretarza obrad.
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Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 25 pa2dziernika 2001 roku'

Przyjpcie porz4dku obrad.
PrzyjEcie protokolu z poprzedniej sesj i.
Interpelacje i wolne wnioski radnych'
Informacja o pracy Zarz4du Miejskiego miqdzy sesjami'

Informacja o realizacii uchwal podjqtych na poprzedniej sesji'

Uchwala w sprawie przyjpciaiezygnacií z czlonkostwa w Komisji Porz4dku Publicznego

Rady Miejskiej w Jpdrzejowie, Pana Tomasza Baraúskiego'

Uchwala * ,p.u*i" ,,vyboru czlonka Komisji Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie.
I 0. Uchwala zmieniaj4ca

1999 roku w sPrawie
w Jgdrzejowie.

11" Uchwala w sprawie

uchwalg Nr I)180/99 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 25 maja

powolanü Rady Spole cznei Zakladu Podstawowej opieki Zdrowotnej

ustalenia regulaminu porz4dkowego Wysypiska Smieci w Potoku

Matym.
12. Uchwala w sprawie zaci1gniEcia kredytu na finansowanie wydatków nie znajduj4cych

pokrycia w planowanych dochodach gminy.

13. Úchwala wiprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2002 rok'

14. Uchwala w sprawie obniZenia ceny skupu iryla przyjmowanej jako podstawa obliczenia

podatku rolnego na obszzrze miasta i gminy Jqdrzejów'

15. Úchwala w sf\rawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od Srodków transportowych na

2002 rok.
15 A. Uchwala w sprawie wprowadzeniaoplat za parkowanie pojazdów samochodowych na

terenie miasta Jgdrzejowa".
16. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od posiadania psów, okreSlenia

terminów platnoéci orazlego poboru w 2002 roku'

lT.Uchwala zmieniaj4"u.róh*uiE Nr XIllllszlgg Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 28

pu2dziemika 1999 roku w sprawie utworzenia przez gminq Jgdrzejów wspólnie z innymi

lminami zwi4zku miqdzygminnego w zakresie skladowania odpadów komunalnych,

o nazwie ,,Ekologia".
18. Uchwala * ,pro:*i" przeznaczenia do zbycia w drodze beryrzetargowej nieruchomoóci

oznaczonejwiejestraóh ewidencji gruntów obr. 04 miasta JEdrzejowa jako dzialka2Tll3

I 9. Odpowiedzi rn interpelacje.
20. Sprawy róime.
2l.T,ankniEcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji w zwi4zku zczymzostalprTryiety-

A d . 5 .

1. Radny Andrzej Jakubanis prosi o wyja5nienie, czy inicjatywa uzupetnienia skladu Rady

Spolecznej 7akludu Podstawowej Opieki Zdrowotnej stanowila powód ukarania

Kierownik a ZP OZ w Jgdrzejowie.
2. Radny Ryszard Pacano*ski pyta, co z ulgami na przejazdy Srodkami komunikacji

miejskiej, dla studentów.
3. Radna Janina Szreniawa wnioskuje, aby nie dublowaly siE posiedzenia komisji Rady

Miejskiej.
4. Radna Janina Szreniawa wnioskuje, by przewodnicz4cy Komisji Etyki Radnego zlozytt

sprawozdanie z dzalalno Sci Ko misj r'
5. Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego budynku przy

rozbiórce.

ul. Murawiec, nie poddano
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6. Radna Lidia Osiñska prosi o publiczne wyjaénienie przez radca prawnego sprawy

jednoczesnego pelnieniá przez PaniE Osirisk4 funkcji wicedyrektora Gimnazjum Nr I

w Jqdrzejowie i czlonkaZarz4du Miejskiego w JEdrzejowie'

A d . 6 .
Radny Ryszard Pacanowski odnosz4c sig do informacji o pracy Zarzqdu Miejskiego migdzy

sesjami p4ti, 
"rV 

nie byla zbyt nieprzemySlana i pochopna decyzja o nie daniu szansy rodzinie

pot ti".¡'irc*uLnttanu na osiedlenie siq na terenie naszei gminy. W informacji nie pisze,2e

"no¿ri 
o rodzinE polsk4 dopiero na posiédzeniu komisj i, na zadane pytanie, czlonkini Zarz4du

Miejskiego wyjajnila, á ju[e rodzing chodzi. Na Komisji Zdrowia podobnie jak na Komisji

OSwiatyloanósitiSmy ten probtem i uznaliémy ,'u nie nalely zamykaé, drogi i daó tym ludziom

szanse zobaczeni4 w jakich warunkach ewentualnie mogliby 2yó, tym bardziei, 2e

w perspektywie jesi przelgcie dziewiqciu lokali z SKR. Dla mnie ta sprawa ma emocjonalny

wydáwi9k,-dlatego, L" A-narie nie znaleZli sig na nieludzkiej ziemi z wlasnej woli. Byli,

niestety tfiaraml systemu totalitarnego. Myélg, 2e jako gmina , choó mamy wielu bezrobotnych

i beidomnyctU jekeli otrzymaiiSmy taki sygnal nawet z bogatszego regionu

zachodniopomorskiágo, nie trzeta byl od razu zamykaó tej furtki,lecz przedstawió problem na

komisjach. To sq Poiácy, którzy wyrazili chgó powrotu do swoich korzeni. Dlatego jeszcze raz

pytarn, czy decyzjaZarz4duMiejskiego byla do koúca przemyélana?

Burmistrz Michalkiewicz piwiedzial, 2e docenia wigzi patnotyczne Pana Pacanowskiego'

Wiadomo, 2e sprawa dotyczy ro dziny polskiej i nalely klóció siE o slówko. Gdyby to nie byla

rodzina polska-nikt nie wystgpowalby-z tak4 propo zycjq.Ten temat wraca jak bumerang; byl

dyskutowany wielokrotnie i ra¿ni zdecydowali, ze nie staé nas na to. Bogate regiony podsytaj4

nam te rodziny; dlaczego sami nie zdecyduj4 siE na przyigcie ich? Kto ogl4dal teportaL na ten

temat, ten wie, 2e te roázury po pewnym czasieby\y zawiedzione; wypowiadaly siQ' 2e chqtnie

wrócily by, bo tam mieli f"p*¡ bcrei.uj4 od nas zapewnienia mieszkania, pracy i zapewnienia

dobrych warunków, a nas trá to nie staó i wlaénie to trzeba wziqó pod uwagE. JeZeli sig

zdecydujemy na przajpcie polskiej rodziny z Kazachstanu, moZe siE okazaó, 2n majq do nas

pretensjé. Témat byl- przez radnych omawiany i podjgto decyzjE, 2e na razie nie moZemy tego

zrobió. Je2eli zmieni sig s¡uacja spoleczno gospodarcza - wtedy tak. Rozumiemy te rodziny,

ale nasze rodziny czEsto ryiq¡6nr1szympoziomie türodnny w Kazachstanie.

Radny pacanowski wyja5nil, ze ciodzllo mu o sposob przekazania informacji i wydnviqk'

Gdyby .ádni *ogli porázmawiaó o tym na komisjach, burmistrz mialby zielone Swiatlo,

priyná¡*niej od ciesói radnych, którzy by znaleílirozwiryanie tej sprawy- Polacy s4tu i tarn

ieireli staó nas jakogminq na diety dla siebie, na kosztown4 obslugg Rady, na pensje, cry tak

trudno jednej rodzinie daó szansq?
Burmistrz Michalkiewicz nie chce polemizowaó. Temat rodzin polskich zKazachstanu jest

otwarty. Komisje mog4 siq tym zajqc. Temat jest ogólny - nie dotyczy konkretnej osoby. W tej

,p.u*i" jest to decyzja iireA" Mi";rki"go, poniewaZ trzeba byto szybko podjqó decyzjg.

Ñiectr tómis¡e ^j;q siq problemem rodzin polskich, a Zarz4d Miejski podejmie decyzje

zgodne z wol4 komisji. Nale2y jednak pamiqtaó, 2e zaty id4 Srodki'

Ad.7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.

A d . 8 .
Uwag nie zgloszono.
naaa Uie¡sta w Jqdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalp Nr XXXI)1356/01 w sprawie

przyjgcia rezygnaqi z cllonkostwa w Komisji Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie, Pana Tomasza Baraiskiego.
AJchwala Nr XXXDl356l0l w zalqczerúu do protokohr/.
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A d . 9 .
Radny Kazimierz Równicki zglosil kandydaturE radnego Jerzego Smackiego na czlonka

Komisji Porz4dku Publicznego.
Radny Jerzy Smacki wYrazil zgodE.
WiEcej kandydatur nie zgloszono.

nuáu Miejska w JEárzejowie powziqla uchwalq Nr XXXIX/357101 w sprawie wyboru

czlonka Komisji Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie, nastqpuj4cq ilosciq

glosów:
ZA

przeciw
wstrzymalo sig

- 2 3
- 0
- l

Ajchwala Nr XXXIX357 /01 w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad. 10.
Kierownik Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie - Pan Marek

Boguslawski poinformo wal, ze burmistrz otrzymal od Wojewody SwiEtokrzyskiego pismo,

* który* Wojewoda podkre5lil, 2e osoba .vqlznaczonaprzez niego do Rady Spolecznej ZPOZ

nie podlega glosowaniu.
Burmistrz Michalkiewicz wyjasnil, ire otrzymaldwa pisma sprzeczne ze sob4. Jedno z pism

od wojewody, drugie od wice wójewody. W zwiqzku z povtyaszym nasuwa siE pytanie - o co

tutaj chodzl? Czy ktos chcial koniecznie coS zalatwió?
przewodnicz4ca Rady Miejskiej - Teresa Szwach poinformowala, 2e radca prawny

wypowiedziala sig w ten sposo-b, zé powinniSmy tg sprawQ przeglosgwaó- JeSli uchwala nie

Apdzie zgodna z prawem, to zostanie uchylona przez wojewodg. Pani Przewodnicz4ca uwa2a"

ire w tej sprawie rnle?y wziqó, pod uwagp opiniq radcy prawnego'

Raány Pacanowski ma w4tpliwoSci, czy osoba pracujqca w konkurencyjnym dla ZPOZ

zakladzie mo2e byó czlonkiem Rady Spolrccznej ZPOZ. Radny uwa2a opieraj4c sip na

do5wiadczeniach mviqzarrych z podjEciem uchwaly,2n ta sprawia ma kontekst polityczny.

Radny Wieslaw Sulenpowiá¿zlal,Ze Klub Radnych AWS - z uwagi na to, 2e s4 niejsno3ci

zvtiqzane z t4 spraw4- wstrzyma sig od glosu'

Burmistrz Michaikiewicz podkréSlil, 2e taka jest wola wojewody; Rada podejmie decyzjq

i przeglosuje lub nie.
Kierownik ZPOZ - Marek Boguslawski powiedzial,2é burmistrz mówi o czymS, co nie

istnieje. To nie jest desygnacja czlonka" lecz wynraczpnie czlonka przez wojewodE, a to s4

dwie ró2ne sprawy.
Burmistrz tvtiótratkiewicz uw¿r21 2e Pan Boguslawski w kaidej sprawie ma swoje zdarúe,

a nad t4 spraw4mozna dyskutowaó w nieskoñczonoéó w zwi4zku z_czymprosi o glosowanie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr X)Oil)0358/01 zmieniajqca Uchwalg Nr

IXlB1lgg Rady Miejskiej w Jedrzejowié z dnia 25 maja 1999 roku w sprawie powolania Rady

Spolecznej Zakla¿u podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jpdrzejowie, nastppujqcq iloSciQ glosów:

7A

przeciw
wstrzymalo sig

-  1 3
- 1
- 1 0

AJchwala Nr XXXI)1358/01 w zalqczeniu do protokohv.

Ad. I l .
Uwag nie zgloszono.
Rad;Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr XXXIX/359101 w sprawie

ustalenia regulaminu porz4dkowego Wysypiska Smieci w Potoku Matym.

/Uchwala Nr XXXI)1359101 w zalqczeniu do protokoh¡/-
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przewodniczqca Rady Miejskiej powitala przybylego na sesjg Dyrektora Agencji Wasnoéci

Rolnej Skarbu Paústwa - Pana Stanislawa Pasko, i udzielila mu glosu.
pan Stanislaw paéko podziqkowal za zaproszenie na sesjE i umoZliwienie przedstawienia

infrastruktury komunalnej, jaka na terenie gminy Jqdrzejów pozostaje po likwidowanych

zakladach. Chodzi o infraitrukturE komunaln4 polo2nnqw Zagaju. S4 tam: kotlownia, kolektor

sanitarny, linie energetyczne, szamba oraz mieszkania, których nie udalo siE agencji sprzedaó'

Calo5ó infrastruktury ko-r,.tulnej pozostaje w zasobie Agencji i stu2y mieszkaúcom tamtego

osiedla. Agencja Wllsnosci Rolnej-jako inst¡ucja powolana w 1991 roku dla przeprowadzenia

procesu ,"rt*Lt,rryzacji mienia Sfarbu Paústwa w znacznej czqsci swojl rolg juZ spelnila'
'pozostaje 

jednak jeszcze infrastruktura. Do roku I 990 zasady przejmowania tej infrastruktury

bVlV mniáj korzystne dla samorz4dów, poniewaZ przejqcie infrastruktury wymagalo od

samorz4dó w przeznaczenia odpowiednich srodków na doprowadzenie jej do wymaganego

stanu. Po roku 1990 zasady ulégty zmianie i w tej chwili wnioskuj4c o przejpcie mienia od

Skarbu Panstwa proponujómy ptr"rnu"zenie takich érodków finansowych, które pomogq

doprowadzió infrastrukturq do stanu nale4¡tego. W Zagqu widzimy moZliwoéó wybudowania

przyosiedlo wej oczyszczaü Scieków, którar ozwrqze problem wywoZenia nieczystoSci z szamb'

icoray utrzymania tej oczyszczalni bqd4 bardzo niskie, poniewaZ bqdzie ona dzialala

bezobslugowo.
Gmina J{drzejów jest ostatni4 gmin4 na terenie Województwa Swigtokrzyskiego, gdzie jeszcze

nie udaü siE zalatwiÓ spraw przejqci4 st4d dzisiejsze spotkanie i moja propozycja

przeprowadr.niu t"¡ op".u"ji. W ubiegtym roku przekazaliSmy mienie gminom: Kazimierza

Wi"it a Opatowiec, Wo¿titiu* - dzis inwestycje modernizacyjne id4 tam petnQ par%' a gminy

nie narzekaj qna zasady wspólpracy'
Spotkalem siE juz dia razy z gúrmistrzem Wo2niakiem, omawialiSmy zasady przejqcia tej

infrastruktury, ázi6 przedstáwilem Paústwu sytuacjE, odpowiem tta zzdane pytania, aby Rada

w sposob éwiadomy i odpowiedzialny mogla podjaó decyzig'

Agéncja naszajest'inst¡ucj4 zadaniowq i - Sledz4c to, co siq dzieje w kraju - niewykluczone,

Zizosíaniezreórganizowu"u. W nviq¡ku ztymapelujQ o podjpcie uchwaty. Podpisanie umowy

o zasadach partycypacji w kosztach bqdzie stanowilo gwarancjE, 2e Srodki zapisane w umowie

bEdq zrealiiowane w pehrej wysokoSci, poniewaZ - jako zoboviqzanie Skarbu Paústwa

zapisane w akc ie notarialnyn¡ bpd4 zobow iryaniami zagw ar antowanymi'

Zásady partycypacji se talie, ie jeaeli dana infrastruktura sluzy tylko mieszkaúcom danego

osiedú hrrunruj"-y w 100 % óaly zakres remontt¡ ustalony wzajemnie pomiedzy nami

i Z;¡z4dem Cmini. Tan¡ gdzie dana infrastruktura moglaby sluiryÓ równie2 mieszkaúcom

spoza osiedla" ustalamy proporcjonalne zavdy paficypacii i w takim procencie finansujemy

przedsigwzigcie. Finansówanie zapewniamy od samego poczqtku realizacii, od zlecetúa

iokumentacji projektowej, badaú, ekspertyz, wigc nie ma obaw, 2n nasze Srodki uruchomimy

po osi4gnigóiuefektu - jak to robi wigkszoÉó funduszy, fundacii czy banków'

Wraz z infrastrukture w miejscowoíci Zagaje chcemy przekazaó na wlasnoSÓ gminy szereg

dzialek, poniewaZ porzadkújemy sprawy wlasnoSciowe. Jestesmy otwarci na wszelkie

potrzeby,lakie gmina przedstawi. Wszgdzie tam, güie sqzamierzenia wynikajqce z ustawy

b *o.raazie gminnyn¡ istnieje moZliwoéó nieodplatnego przekazania gruntów.

Burmistrz Wozniak powiedzial, 2e spotykal siE z przedstawicielami Agencji i uwaZa, 2e

zawarcie kontraktu jesi bardzo blisko. Agencja jest sklonna przekazaó nam kilkadziesi4t

dzialek i poczynió inwestycje na terenie osiedla w Zagaju, aby przez nastqpne kilkanaScie lat

gmina nié miáta z tym i.óUt"¡nu. Zanqd, Miejski zaj4l siE sprawq i poprosil AgencjE aby

pozwolila na wykonanie fewnych zadafina terenie osiedla w Zagaju, takich jak: wymiana sieci

lieplowniczej, wymiana-kanalu sanitarnego, remont oczyszczalni écieków, wymiana pokryó

daóhowych wÍaz z ociepleniem budynków, wymiana okien w mieszkaniach nie wykupionych

prz1z lokatorów, wykbnanie elewacji, remont linii energetycznej. JeSli dojdziemy do

porozumienia" to sprawa trafi na komisje i bpdzie przedmiotem obrad Rady Miejskiej.
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Radna Ewa Ptasznik zapylala, czy Rada ma decyziq podjaó na tej sesji i poprosila

o sprecyzowanie, czego Agencja oczekuje od gminy'
pan Stanislaw Pa5ko wy¡aSnit, ze iniencjq Agencjijest, aby wlasnoSó Skarbu Paristwa stala

siQ wlasnoSciq gminy. ftió:U rol4 jest przekonanie Pañstwa, 2re nie nale?y czekaÓ' az

piekazanie stanie siq toniecinoÉci4 lecz teraz podj4ó decyzjE o przejqciu ze wzglgdu na

doskonale warunki. Gwarantujemy, ze zakres, o którym mówil burmistrz nealizujemy w 100

yo. Zastanowimy sip jak to zrobil, aby nie spowodowaó konfliktu na osiedlu- Infiastrukfura

powinna byó przejEü"przez gminE; zobowi4zuje do tego ustawa. Jeíeli decyzja zapadnie teraz

- g*arantujemy pieniqdze,lesli w przyszloóci Agencja zostanie zteorganizowana - gmina

mo2e z problemem zostaé saÍn"

przewodni cz4caRady o godzinie 1000 oglosi la przerwg, która trwala do godziny 10 30.

Ad.12.
Burmistrz Henryk Michalkiewicz zdementowal informacjp, jaka vkazala siQ w ,'Echu Dnia"

z 22 listopad4 Le gminie grozi zarzqd komisaryczny, poniewu| ma 13 milionów deficytu'

Straszenie ludzi iuti-i *yr*.ty-i z palca informacjami Swiadczy o rzetelnoSci

dziennikarskiej. Szanujqcy siE dziennikarz powinien ronóimiac deficyt i zadtuzenie, bo sq to

dwie róZne rzÉcry. Oeir"yt naszej gminy na koniec wrzesnia wynosil 600 000 zl, a nie 13 mln;

daleko nam do zarzadi komisarycznego. Apelujg po raz kolejny do dziennkarzy, aby

podchodzili do sprawy rzetelnie, poniewaZ prawo prasowe obowiqguje obydwie strony'

Straszenie ludzi takimi informacju-i s*iud"zy o rzerelnoici i warsztacie dziennikarskim- Aby

zaciryn4ókredyt podejmujemy uchwalg, która podlega nadzorowi RIO' Bez pozytywnej opinii

RIO nie moZemy zaci4gnqÓ kred¡u'
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq Nr )O(XDí360/01 w sprawre zacr4gruQcra

kred¡u * d**wanie wydatiów nie znajdujqcych pokrycia w planowanych dochodach

gminy, nastgpuj4cq iloSciqglosów: /obecnych na sali 23 radnycU'
aa

przeciw - 0
wstrzymalo sig - I

/lJchwala Nr )()0ü)1360/01 w zz\qczertJiu do protokohr/.

Ad. 13.
Burmistrz Henryk Michalkiewicz poinformowal, 2e w dniu wczotaiszym Zarz4d Miejski

analizowal uwagi komisji do uchwal i podjqt decyzjg o wprowadzeniu autopoprawek, kfóre

przedstawi Pani Skarbnik.
Ska¡bnik Gminy - Pani Bo2ena Ciepluch przedstawila autopoprawkiZarz4du Miejskiego:

a W g l, punkt 2 - 14,50 ú, zamiast 15,0821.

Burmistrz Mióhalkiewicz powiedziaL, ire Zarz4d Miejski analizowal stawki podatku

w oSciennych gminach i w porównaniu z nimi nie jest to maksymalny pulap. Byly sugestie

nizszych.iu*"k, ale gmina potrzebuje pienigdzy. Busko Zdrój - mimo, 2e jest bogatq gmina

przyjglo maksymaln4 stawkp - 15,3021.^ -nuatty 
Alfred Czop poinformowal,2e np. w Piriczowie stawka wynosi 13,2021"

Skarbnik Gminy przedstawila wysokoóci stawek w oéciennych gminach:

0 Wloszczowa
I Busko Zdrój
I KazimierzaWielka
t Piúczów

- 14,96 zl
- 15,30 zl
- 14,60 zl
-  13 ,18  z l

Radny Alfred Czop zwrócil uwagE, 2e Komisja Bud2etu, Gospodarki i Mienia proponowala

kwotq 13,50 zl, wigc kwota proponowana ptzezZarz4d Miejski jest wyZsza o 11 %;o'



Skarbnik Gminy wyjaSnila, 2e wypoSrodkowano proponowane stawki podatku, co dalo 13,26.

Stawka maksymalná wynosi 16,83. Autoporawka Zarz4du Miejskiego bqdzie w ptzyszlym

roku kosztowaó gming 130 000 zl"
Radny Alfreá Czop powiedzial,2e 86 % wplywu do bud2etu jest wlaSnie ztego punktu,

a pozostale to znikoma kwota.
Skarbnik gminy odpowiedziala, 2e tym bardziej stawki

do budzetu byly wyzsze.

powinny byó wyzsze, abY wPtYwY

Radny Czop uwuia. 2e nie powinno to byó kosztem ludzi i wnioskuje o uchwalenie w tYm

punkcie kwoty 13,50.
Radna Janina Szreniawa proponuje, aby przewodnicz4cy komisji przedstawili stanowisko

wlasnych komisji w tej sprawie.
nádny Ryszard Pácanowski uwaaa, 2e przy takiej biedzie w naszej gminie sigganie do

kieszeni osób napEdzajqcych koniunkturq i bqd4cych noénikiem ekonomicznym naszej gminy

uderza bezpo$rednio w tych ludzi, którzy tg dzialalnoSó prowadz4. Stawka proponowana przez

Pana Czopa jest optymalna. JeSli chodzi o Busko jest to kurort i z tego powodu jest tam inny

noSnik ekónómiczny. J"z"liregion jest biedny to nie znaczy,2e musimy wyci4gaó pieniqdze od

mieszkaúców maj4cych nieregularne dochody. WeZmy pod uwagE sklepy Swiec4ce pustkami.

Wiadomo, Le patrzenie Zarz4du Miejskiego jako wladzy wykonawczej jest trochp inne, ale nas,

radnych obowiq,zuje przynaj mniej maty stopieri protestu.
Radna Ewa Ptasznik wspierá glosy poprzedników, którzy proponowali mniejsze stawki.

Radni brali udzial w posiedzeniach komisji; komisje nie proponowaly stawek na poziomie

14,50. Jest to latwy sposob pozyskiwania pieniEdzy dla gminy, uderzaiqcy w ludzi

prowadz4cych dzialalnoSó gospodarcz4. Trzeba wziqé pod uwagg, 2e mieszkariców naszei

gminy czeiajqpodwyzki *oOy, energii, czynsa), a dochody nie zwiEkszaj4 sig. Nale2y siQ

zastanowió nad innymi sposobami zdobywania pienigdzy dla gminy'

Burmistrz WaldemarWozniak wyjaénil, 2e nie tylko Busko, bo równie|Kazimierza Wielka

i Wloszczowa majq wy2sze stawki. Koszt poprawki zgloszonej przezPana Cmpa wynosi 210

tysigcy zl. W tej thwili ukladany jest bud2et na rok przyszly i po podsumowaniu wydatków

stalych nie bgdzie mo2na prowadzió inwestycji przy takich obniZeniach podatku-

Rada Miejska przystqpila do glosowania wniosku radnego Czopa, aby w $ I pkt. 2 ustalió

kwotg 13,50.
Wyniki glosowania wygl4daty nastEpujqco :

z A - 9
przeciw - 12
wstrzymalo siE - 3

Wniosek nie zostal przyjgty.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg Nr )OOil)0361/01 w sprawie ustalenia

wysoko$ci stawek podatku od nieruchomoSci tn 2002 rok, nastppujQcQ ilo5ciq glosów:

/obecnych na sali 24 radnycU.
z a - 1 5
przeciw - 8
wstrzymalo sig - 0

AJchwala Nr XXXDV36ll0l w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad. 14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pan Teofil Sek powiedzial, 2e na terenie powiatu

jEdrzejowskiego stawki utrzymuj4 sig na poziomie 28 - 29 - 30 zl. Na terenie Jqdrzejowa bylo

3lzl. Teraz proponuje sig zrvigkszyó do 3221. Wiadomo, 2e potrzeby s4 duze, ale sytuacja

rolników te2 jest znarla. W nvi4zku z tym Pan Sqk wnosi o pozostawienie stawki na

dotychczasowym pozio mie "
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Skarbnik Gminy - Pani Bo2ena Ciepluch wyjaénila, 2e jeleli uchwala o obni2eniu ceny

skupu Zytanie zostanie podjgta, to bgdzie obowi4zywaó stawka 3621. ObniZenie stawki o lzl

spowodujg obni2enie wplywu do bud2etu gminy o okolo 30 tysiqcy.
Rada Miejska w JEdrzejowie przyst4pila do glosowania w sprawie wniosku Pana Sqka

o pozostawienie stawki na poziomie 3121. Wyniki glosowania wygl4daty nastQpuj4co:

z a - ó
przeciw - 16
wstrzymalo siE - 1

Wniosek nie zostal przyigtY.
Radny Ryszard Pacanowski prosi o korektE lub wyjaénienie glosowania wniosku Pana Czopa.

Radny uwa7a, Ze bylo wigcej glosów za. Part Pacanowski proponuje, aby wyhej podnosió rgce

w czasie glosowania, co pozwoli uniknqó takich sytuacji w przyszloÉci.

Sekretarz obrad - Pani El2bieta WiSniewska powiedzial4 2e nie moZe byó mowy o pomylce

w liczeniu glosów, natomiast nic nie moZe zrobió w sytuacji, gdy ktoó w ogóle nie glosuje.

Radny Ryszard Pacanowski wnioskuje o ponowne glosowanie wniosku Pana Czopa-

Radcá Prawny - Pani Danuta Kiwiorska poinformowala, ln w czasie glosowania nie zglasza

sig zadnych wniosków; jeaelijest glosowanie to nie ma dyskusji. W tej chwili jest glosowanie nad

uciwalq w sprawie obnDenia ceny skupu Zyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku

rolnego na obt ̂ t" miasta i gminy Jgdrzejów, a uchwala w sprawie ustalenia wysoko5ci stawek

podatku od nieruchomoSci juz zostala podjqta.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla chwalg )O(XDV362l0l w sprawie obni2enia ceny skupu

Ua przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze miasta i gminy

Jgdrzejów, nastEpujqc4 ilo Sciq glo sow:

üchwala Nr XXXI)1362101 w zalqcznniu do protokoh¡/-

Ad. 15.
Skarbnik Gminy - Pani Bozena Ciepluch przedstawila autopoprawki Tarz4du Miejskiego

wprowadzone w oparciu o wnioski komisji:

ZA

przeciw
wstrzymalo sig

za
przeciw
wstrzymalo sig

-  1 8
- 1
- 5

- 1 4
- 0
- 1 0

.  W S l p k t 2 p o d p u n k t b

.  W g l p k t 2 p o d p u n k t c
o WS 1 pkt4podpunha
o WS I  pkt4podpunktb
.  W g l p k t 4 p o d p u n k t c

850 zl zamiast 930 zl
ll00 zlzamiast 1200 zl
600 zl zamiast 450 ú
750 zNzamiast 500 zl

1000 zl zamiast 700 zl

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE Nr )O(XI)V363/01 w sprawie ustalenia

wysoko$ci stawek podatku od Srodków transportowych na 2002 rok, nastppujqc4 iloéciq glosów:

fuchwala Nr )OOil)V363101 w zal1czeniu do protokoh/.

Ad. 15. A.
Radny Ryszard Pacanowski zapylal, czy to prawda, 2e od wczoraj podwy2szono oplaty

targowe bez uzgodnieniaz Radq Miejsk4.
Kierownik T,akladuRemontowo Budowlanego - Pan Leslaw JeZewski wyjaSnil, 2e uchwalg

w sprawie wysoko3ci oplat targowych Rada Miejska podjEla 29 marca biei4cego roku. W tej

uchwale nie ma jednoznacznych zapisów co powoduje, 2e czgsto sprzedawcy ,,kombinuj4'' aby



s

ptació mniej. W grudniu zostanie opracowany i przedstawiony projekt uchwaly wprowadzajqcej

jednoznaczne zap isy, aby uniemo zl iwió dotychczasowe praktyk i.

Radny Czeslaw Blicharski zapylal, czy oznacza to, 2e oplaty byly zbierane niezgodnie

z obowi4zuj4c4 uchwal4.
Kierownik Je2ewski wyjaSnil, 2e uystarczylo, aby ktoé w chwili zbierania oplat nie mial

rozlo1onego namiotu, który rozlo2yl po uiszczeniu oplaty, a bylo to niezgodne z uchwal4'

W zwi4zku z tym nale|y sprecyzow aó zapisy w uchwale-
Pan Czeslaw Blicharski powiedzial, zn Komisja Porz4dku Publicznego zajmowala sig

sprawqtargowicy irzeczywiscie sprzedawcy kombinuj4, aby zaplacié'jak najmniej.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo5nie powziqla uchwalg Nr XXXIX{364101 w sprawie

wprowadzenia oplat za parkowanie pojazdów samochodowych na terenie miasta JEdrzeiowa.

AJchwala Nr X)Oil)V364101 w zalqczeniu do protokoh/.

Ad. 16.
Radny Czeslaw Blicharski proponuje potraktowaó jednakowo zaklady z gospodarstwami

rolnymi i nie pobieraó oplat od posiadania psów, które pilnujq obiektów.
Skarbnik Gminy - Pani Boaena Ciepluch wyjaénila, 2e Zarz4d Miejski opieraj4c siQ

o ustawE, mimo wniosków komisji podtrz-rmal swoje stanowisko, poniewaZ ustawa nie przewiduje

tego typu zwolnieú.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg XXXI)0365/01 w sprawie ustalenia wysokoSci

stawek podatku od posiadania psów, okreilenia terminów platnoSci oraz jego poboru w 2002 roku,

nastEpujqcq ilo Sciq glosów:
7A

przeciw
wstrzymalo sig

AJchwala Nr )00(I)(/365/01 w

Ad. 17.
Burmistrz Henryk Michalkiewicz zdementowal doniesienia,"Echa Dnia" ze na sesji ma byó

powolany przewodnicT4cy zrviq.zku ,,Ekologia". Dwuk¡otnie wyja3nialem Pani Pacanowskiei, ze

Rada Miejska nie ma kompetencji aby powolaó przewodnici4cego mri4zku migdzygminnego.

Zwiqzek migdzygminny nie jest orgatÉm samorz4du, co równie2 chciala udowodnió Gazeta

Jqdrzejowska. JawnoSó dotyczy organów samorz4du; organami samorz4du s4 Rada Miejska

i komisje Rady Miejskiej. Przepisy o jawmsci nie dotycz4Zarz4du Miejskiego. Zwiqzek Ekologoa
jeS zwiazkiem gmin i ma prawo utajnió svoje obrady. Zwiqzek nie ma nic do ukrycia, ale dok4d

dyskutuje nad czyms zuüialem Srodków prywatnyct¡ bo inwestycja - jeéli dojdzie do skutku -

bgdzie inwestycj4 ze Srodków prywatnych a nie gminnych. Inwestor prywatny Z4da dyskrecji. Do

czasu, kiedy to jest na etapie gdybani4 nie chcemy wprowadzaó opinii publicznej w blqd' BedE

konkretne decyzje - zostan4 przedstawbne prasie. MoZna natomiast dowiedzieó sig, co bylo
przedmiotem obrad. Decyzja o utajnieuiu byla podjgta, poniewaZ jest to na razie na etapie

koncepcji.
Radny Ryszard Pacanowski wyrzzil swoje oburzenie z powody sposobu potraktowania

prasy pnsz nriqznk; sposoby, który b1l daleki od kultury. Pan Pacanowski ma nadziejp, 2e

Ekologia nie bEdzie gospodarczym UOPem"

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzi$ uchwalq Nr X)Oil)V366101 zrnieniaj4ca uchwalE Nr

)illvl 52/99 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 28 puhdziernika 1999 roku w sprawie utworzenia
przez gminE Jgdrzejów wspólnie z imymi gminami zwiq.zku miqdzygminnego w zakresie
skladowania odpadów komunalnych, o naawie ,,Ekologia" nastgpujqc4 iloSciq glosów:

2 l
I
2

zalqczeniu do proto ko hr/.

23



przeclw
wstrzymalo siE

/Uchwala Nr XXXI)U366101

1 0

0
I

w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad.  18.
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial,2e zostal upowazniony przez radnych Klubu AWS

do zabrania glosu w tej sprawie. Tereny, w sprawie których ma byó dziS podjqta decy4a,byly

zabudowywane w tátacn 60-tych rEkami mlodzie2y szkolnej, nauczycieli, dzialaczy

sportowych. Potem, na skutek róZnych uwarunkowari obiekt niszczal, byly z nim problemy.
przejú go przedsiEbiorca pr)ryvatny i otworzyl tam szwalniE, jednak nie zdalo to egzaminu.

Nustgpnie stala sig rzecz bardzo dobra: wynajgto lokal ludziom odpowiedzialnym, ludziom,

lrtórty wiedz4 na czym polega promocja dzialalnoSci. MySlg, 2e po wybodowaniu sali

konferencyjne! wraz z Klasztorem oo Cystersów, Muzeum Przypkowskich i Ciuchciq

tworzyloby to rekreacyjny i turystyczny walor naszego miasta. Zamierzenie jest ba¡dzo dobre.

My5lq, 2e w imiE spráwiedliwoéci spolecznej przetarg bylby sprawQ istotn4. Z jednej strony

*¡A" obawy, a z drugiej strony popierajqc projekt musimy siE zastanowió, czy mozemy tak

lekko podj4ó uchwalq o sprzedaZy bezprzetargowej'
Burmistrz Michaikiewicz cieszy sig r. stanowiska Pana Pacanowskiego, poniewaZ gdyby

nie ci Pañstwo obiekt dzi$ bylby ruinq. Nale2y cieszyó sig, 2e zainwestowali pieni4dze i chc4

inwestowaó nadal. Dementujg kra¡i4cq informacjg, 2e mam udzialy w tym przedsigwzigciu-

Wladzom powinno zale1eó,áby mieó hotel z prawdziwego zdarzenia, poniewulbez tego nie

mo1na roúi" *yobrazió ronvoju turystyki, na któr4 musimy siQ zdecydowaó bo centrum

przemyslowym nie bgdziemy, a z turystyki mo2na czerpaé dochody. Robiliémy juz

pot21*i**riu inwestorów, oferowaliémy grunty, jednak nie bylo zainteresowania ze strony

tir.r"r.l jgdrzejowskiego. Aby kogoé przyci4gnqó trzeba zastosowaó ulgi, poniewaL taka

inwestycjá wiqze siE z wyúzeniém olbrzymich Srodków. Iezeli inwestor bqdzie chcial

zacia5;nq() kredyt, ¡adenbank nie udzieli gobez tl¡tulu wlasnoSci. Zasadnicze pytanie to: czy

chceñy mieó irotel. Ja uwahm, ze powinien byó. Szczególowych wyjaénieú udzieli Pani

Naczelnik Meresióska.
Naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami - Pani Leokadia Meresiúska

wyjaénila" Ze wycena nieruchomoÉci duzo kosztuje i w chwili obecnej nie moZna iej zlec\é,

poniewaz nie wiadomo , cry Rada Miej ska przemacry dzialkq do sprzedazy. Wycena tej

nieruchomo5ci byla robiona w czerwcu ubieglego roku i wartoSó okreSlono m 463 000 zl.

Teraz wartosó bqdzie wyasza. Aby wycenió, trzeba podjAó decyzjp o przezn c:zeniu do

sprzedaLry w droüe bezprzetar go wej.
Pan WiSniewski - üieizawcaomawianej dzialki powiedzial,2e zgodnie z umowQ bQdzie

dzieriawcqtej nieruchomo$ci przez najbliZsze 23lata. W nvi4zku ztym chcialby wybudowaó

hotel dla miasta i dla siebie. Dotychczas zainwestowano duzo pieniEdzy i jeheli Rada nie

podejmie decyzji o sprzedaiy chcialby odzyskiwaó pieni4dze. Jezeli nieruchomosc bqdzie

wlasno5ciq ¡é¿iie moZüwosó rozwoju. Byty deklaracje Urzgdu Miejskiego , 2e szuka sponsora

aby wybudowaó hotel, nawet dzialkE proponowano bezplatnie. My nie chcemy za darmo, my

chcemy zaplació.
Radna Ewa Ptasznik, popiera to, co powiedzial Pan Pacanowski; uwa2a, 2e nieruchomoSó

powinna byó sprzedana w drodze przetargowej, aby transakcja nosila rvszelkie znamiona

zachowania prawa. Pani Ptasznik zwrócila uwagQ na fakt, 2e uchwala nie jest podpisana ptzez

radcg prawnego; prosi o wyjaSnienia.
Rud"u Prawny - Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e w wyczerpujqcy sposób

wyja5niala tg sprawE na komisjach. Potencjalni nabywcy nie s4 zainteresowani moj4 opini4

porliewa2 w ogóle siq do mnie nie pofatygowali, aby zapytaÓ o opiniE'

Mu- zastrzeienia prawne. Gdyby byl zapis ,,w drodze przetargu" nie mialabym zastrzezei,

pdniewa2 ketzd4niáruchomoSó gmina ma prawo zbyó w drodze przetargu. Crym innym jest

iprzedetZ bezprzetargowa. Tryb przetargowy nie zamyka obecnym dziarZawcom drogi do
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nabycia, mog4 stanqó do przetargu. Palistwo WiSniewscy twierdz4 2e zainwestowali- wszyscy

o tym wiemy. Przez 23 lata, dok4d jesteScie dzierLawcami, bez zgody jednej ze stron umowa

nie moZe byó rozlutiqzana; przez ten czas moZecie Panstwo byó spokojni. Jeéli chodzi o zwrot

nakladów, to w czasie trwania dzier2awy nie ma molvy o zwrocie nakladów.
Pani Wi$niewska powiedziala,2e ma zamiar budowaó hotel i rozwijaó sig, mamy szerokie

plany. JeSli to nie bEdzie nasze nie mo2emy rozpocz4é realizacji.
Pani Danuta Kiwiorska podkreslila, 2e przetarg nie zamyka drogi, dlatego ze ktoS

przystgpujqcy do przetargu, Swiadomy tego, 2e przez 23 lata nie moZe rozwiqzaó umowy -

bytby samobójc4.
Pani WiSniewska uwa2a,2e w przypadku przetargu ktoS specjalnie mo2e podnosió cenq lub

mo2e pojawió sig kapit al zagraniczny.

Przewodni cz4caRady Miejskiej o godzinie I 1a5 oglosila przerwg, która trwala do godziny 1205.

Obrady kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 23 radnych /Pan Andrzej Jakubanis nie

wrócil na salg obrad/.

Naczelnik Meresiúska wyjaénila, ze ustawa o gospodarce nieruchomoSciami mówi, i2 molna

vtyrazió zgodpna sprzedal w drodze bezprzetargowej dzierinwcy, który ma umowp zawartqna

co najmniej 10 lat i üialkazostala zabudowana na podstawie pozwolenia na budowp.
Czy * tym przypadku warunki zostaly spelnione? ProszE sig zastanowió.

Burmistrz Wozniak zapylal,czy Panstwo Wiéniewscy byliby zainteresowani kupnem, ieheli

ryrzedul odbywalaby sig w drodze przetargu.
Pan Wiéniewski odpowiedzial, 2e zloiryli ofertE nabycia w drodze bezprzetargowej

íczekajqna odpowiedZ.
Przewodnicz4ca Rady Teresa Szwach zapytala" czy jezeli Rada przeznaczy tE

nieruchomoSó do sprze da2y, to wybuduj4 hotel.
Pani Wi$niewska odpowiedzial4 12 prrpuszcz4 2e kiedy brali w dzierinwq tg

nieruchomoSó nikomu nie przyszlo do glowy, 2e zrobiq z tego coS takiego jak zrobili. Pani

Wiéniewska uwuinn 2e w nviqzku z tym obie strony powinny mieó do siebie zatfanie;

obiecal4 2e hotel zostanie wybudowany.
Burmistrz Michalkiewicz poinformowal, 2e jest opracowany plan zagospodarowania

i wstgpny projekt rozbudowy iprzekazalje radnym do wgl4du.
Radna Ewa Ptasmik oSwiadczyla,2e radni Klubu AWS nie s4przeciwni sprzedaL-y dzialki,

lecz uwuiajqo 2e wqtpliwoSci prawne sq wskazaniem do sprzedaZy w drodze przetargu. W

rvri4zkuztymprzy podejmowaniu uchwaly klub radnych AWS wstrzyma siE od glosu. Gdyby

nieruchomoSó byla sprzedawana w drodze przstargtt, radni AWS byliby za-
Burmistrz Michalkiewiczzwrócll uwagQ na fakt, 2e Rada niczym nie ryzykuje, poniewa2 w

prrypadku niezgodnoSci z prawem wojewoda uchyli tg uchwalq.
Radny Czeslaw Blicharski przypomnial, 2e od dwóch lat nosimy sig z nadziej4 2e kloé

wybuduje hotel. Teraz naleLy nstanowió siq, czy daó tak4 mo2liwoSó ludziom chc4cym to

nobió.
Burmistrz Michalkiewicz nie zgadza sig z wypowiedzi4 Pani Ptasmik. WqtpliwoSci prawne

zaleZq od interpretacji przepisów prawnych. Paústwo WiSniewscy majq swojego prawnika,
który wskazalimtak4moZliwoSó. Czy bgdzie to zgodne z prawem rozstrzygnie organ nadzoru.

Radna Janina Szreniawa wnioskuje o imienne glosowanie tej uchwaty.
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpla wniosek Radnej Szreniawy nastgpujqc4 iloSci4

glosów:
7A

przeciw
wstrzymalo siE
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Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXLX367l0l w sprawie

przeznaczenia do zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci oznaczonei w rejestrach

ewidencji gruntów obr. 04 miasta Jpdrzejowa jako dzialka27l13'
Wyniki glosowania wyglqdaty nastgpuj4co :

L.p. Nazwisko i imip 7A przeciw wstrzymal sip

1 . Adamczyk Zdzislaw

) Baliúska Halina -t-

3. Baraúski Tomasz +

4. Blicharski Czeslaw +

5. Bolwiiski Bogdan +

6. Czop Alfred T

1 Dzwonek Barba¡a

8. Fiutek Stefan +

9. Góralski Marian +

10Jakubanis Andrzej

t l Kwapiszewska Maria +

t2 Michalski Kazimierz f

13 Osiriska Lidia -r-

l4 Pacanowski Ryszard T

15Ptasznik Ewa +

1ó Równicki Kazimierz +

l'1 Sgk Teofil +

18Stu2alec Andrzej

19Smacki Jerzy +

2t Smor4g Pawel f

2 l Sopel Tadeusz +

22 Sulek Wieslaw +

23 SzlEk Anna

24 Szreniawa Janina +

, 1 Szwach Teresa +

2( Swieca Marianna -l-

2i WiéniewskaElc'bieta +

28 Wozniak Waldemar +
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w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad.  19.
B urmi strz M ic halk iew icz udzielll o dpo wiedz i na i nte rpe lacj e :

l. Kierownik Boguslawski nie ottiymal kary, lecz upomnienie' Wypadaloby znaó

i zachowyrruaó lwoje kompetencje. Przewodnicz4cym Rady Spolecznei jestem ja, jako

burmistrz i to wlaÉnie mnie i radzie powinno zaleaeó na tym, aby ta rada funkcjonowala

dobrze. Pan kierownik nie jest nawet czlonkiem rady. Wystppowanie z protestem do

wojewody kierownika, który iodlega organowi prowadzqcemu jest nieporozumieniem; jest

nie do przyjpcia. Jeíli rueciywiÍcie zale¡nlo kierownikowi na funkcjonowaniu rady, to

powinien si'- najpierw mwOLie do przewodnicz4cego rady i do przewodnicz.cej Rady
'trrti";.ti.¡; 

nie oübowo lecz ogólnie o uzupetnienie skladu rady, nie wymieniajqc imienia

i nazwiska. Pewna procedura wymaga zachowania. Pan kierownik uwa2,a, 2e jest

przewodniczqcym Rady Spolecznel i on wystepujg z protestem do wojewody; takie

zachowanie jést nie do przyjgcia, dlatego kierownik dostal upomnienie, aby na przyszloíó

zachowal procedurg zgodn4 ze swoimi kompetencjami'
2. Sprawia dubtowania- siQ komisji nie leZy w gestii Zarz4dtt Miejskiego lecz

przewo dni czqcy ch komisj i.
3. 

-Bylem 
gorqcym zwolennikiem powolania Komisji Etyki i jestem glqboko rozczarowany, 2e

radni nie chcieli, aby taka komisja funkcjonowala. Powolika1dy wycoffwal sig i komisja

nie podjgla dzialalnoéci.
Do udzielenia pozostatych odpowiedzi burmistrz upowaZnil Pani4 Danutq Kiwiorsk4.

Radca Prawny Urzgdu Miejskiego - Pani Danuta Kiwiorska wyjasnita:

l. Komisji Etyki nigdy u nas nie powolano. Rada w czerwcu ubieglego roku powolala

DoruinEKomisjgbó Opru.o*ania Kodeksu Etyki Radnego. CzESó radych wycofala sip,

ale formalnie iezygnacy nie przyjqto, a wigc komisja formalnie dziala, bo nigdy nie

mstala przez naáe rozxtiryaÁa. Ñie jest jednak rol4 urzqdników prrypominaé, co ta

komisja ma robió. Jest to sprawa wyl4cznie radnych a nie urzqdu.

2. Wiadomo, iLe zgodnie , p.u*"* prasowyfll, media realizuj4 prawo obywateli do

informacji. Realizuja to w roZnych formach: równieZ w takiej, 2e s4 udostEpniane lamy

prasy dlá wypowiedzi wszystkich obywateli i czytelników. Jest wszystko w porz4dku,

je3h pisze cfrehik, który podpisze siE. Gorzej, jeireli imig i nazwisko podaje wyl4cznie

do wiadomo5ci redakcii, póniewaz wtedy nie wiadomo z kim polemizowaó,

a obowi4.zkiem krytykowanego jest udzielió informacji na takie informacje prasowe-

Niew4tpliwie dziennikarz, jeleli-przedstawia stanowisko jednej strony, ma obowiq'zek

przeAstawió stanowisko równiez drugiej strony. Z ubolewaniem stwierdzam' ire nie

zawsze sig tak dzieje. Chodzi miqdzy innymi o slawetne ulgi studenckie. Ja na tej sali

wielokrotnie wyjaénialam ten problem. Przykro mi, Panie radny Pacanowski, Ze nie dalej

jak na ostatniej;sji Rada podejmowala uchwalg w sprawie ulg za przejazdy érodkami

komunikacji miejskiej, byla równieZ mowa o ulgach studenckich, a Pan - byó moíe

w nawale pracy - nie-zabieral glosu w dyskusji i nie ?4dal wyjaSnieri, bo wtedy byla pora

ku temu, co nie ozr:racza, 2e dzisiaj Pan zapytaó nie moZe. Przykro mi, 2e Pan nie rwÍaca

uwagi na to, zaczymglosuje. MySlE, 2e naleaaloby sig lepiej przyjrzeó projektom uchwal.

Na óstatniej sesji Ráda uchwalala ulgi w zalqcznku nr 2 do uchwaty, natomiast

w zal4czniku * i do uchwaly wymienila ulgi obowiq.zujqce z mocy ustaw i zaznaczyla

wyraznie, jakie ulgi ustawowe w naszym kraju obowiryuiq. Rada nie jest wladna zmieniÓ

ustawy - to chyba jest oczywiste, a ulgi studenckie obowiqzujA od 1991 roku z mocy

ustawy o szkolnictwie wyzszym Art. 153, i mylilby siq ten kto by uwa2al,2e te ulgi

uchylila ustawa z 1992 roku o ulgach w komunikacji. Nie bqdq szczególowo wymieniaó
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przcpisów, bo nie o to chodzi. .Te2eli ktoé chce znaó szczególy.'zapraszam codziennie do

,i"Ui. do UrzEdu Miejskiego , pokój 47, z przyjemnoéci4 udzielg wyjaénieú prasie

i zainteresowanym studentom. W lgg2 weszla ustawa o ulgach, ale o ulgach

w komunikacji zbiorowej czyli PKP, PKS - nie dotyczy ta ustawa ulg w komunikacji

miejskiej. Saá Na;wyZs)y wypowiedziat siq w tej sprawie w 1997 roku,2e nadal

ustáwowe utgi studenckié obowiqziliq.Czy Rada je uchwalila, czy nie, to one i tak

przewo¿nikuóUo*iqru¡fu szanowna studentko piszqcado Gazety Jpdrzejowskiej, Ze jest to

üubel prawny. Jeleli widzq sformulowania, 2e Rada uchwalila bubel prawny' to muszQ

zafeagowaó, bo wygl4da na to, 2e nikt sig nie zna i robi buble' Jakoé tego ',bubla"

wojeioda nie u"irytli, uchwala przeszla przez ggste sito kontroli. Z przykroSci4

stwierdzarq 2e przewomik dezinformowal mieszkaúców Jpdrzejowa, a konkretnie

studentów, mówi4c, 2e Rada nie dala im Zadnych ulg. Rada ulg nie musiala dawaó, bo one

obowi4zyw aly z mocy ustawy, a ieheli przewoZnik tych ulg nie stosowal, to naruszal

p.u*o.'f.rykto mi szanowna studentko pisz4ca do Gazety Jqdrzejowskiei, 2e musiala Pani

przej5ó caliprocedurg ukarania mandatem,lecz stwierdzam, 2e Pani w ogóle nie musiala

i"go -undatu ptació. Najlepszy dowód, 2e my nie musimy plació zadnych dotacji do

biietów studenckich i w umowie tych dotacji nie daliSmy. Zwracam sig do przewoátików,

aby przeczytali sobie umowy zawarte z nami. Piszemy wyruLnie, 2e przekantjemy dotacje

*"¿Lg zaiqcznka nr 2, a nie wedlug zalqcznTka nr 3. Proszg nie dezinformowaó. Prawda

jest taka, 2rc pierwszy kontakt pasui:era jest z kierowcq a kierowca mówi to, co mu

polecilo kierownictwo i mówi, 2e Rada nie uchwalila. Jakq my mamy mo2liwoSó

ilumaczye siE? Na sesji, mozemy napisaó do prasy, mogQ wyttumaczyó' co niniejszym

czynig. F orrg wiqcej nie mówió, 2e Rada uchwala ulgi, które Sejm uchwalil ustawq bo

i"st"ie sig dowiemy, irc zniesliSmy ulgi dla poslów, co byloby nonsensem. W calym kraju

utgi Otu siudentów, poslów, kombatantów obowiq,zujq, niezalehnie od tego, czy je Rada

uchwali czy nie.
W nastqpnej gazecie czytam informacjg, jak to czlonek Zarz4du Miejskiego, Pani radna

Osiúska ,,kpiá" *t ystkich obywateli naszego miasta i okolic, jest nieSwiadoma i nie zna

przepisów irstawy". Proszg Paristwa" Pani Osiriska jest czlonkiem Zarz4du Miejskiego.

leZeiicoS byloby niezgodne z ustaw4 - na pewno interweniowalabym. Stwierdzam z calq

stanowczo5c[ Ze Pani Osiúska nie r\arusza iadnej ustawy. Jest czlonkiem Zarz4du

Miejskiego i jest zastgpc4 dyrektora gimnazjum.. Ustawodawca zmieniaj4c ustawQ

o tut rorftdzie gminnym wprowadzil taki zakaz, ale ilopiero od nastgpnej kadencji. Pani

Osiiska ¡est páwodnicz4c4 Rady Nadzorczej Spóldzielni Mieszkaniowej, ale w ustawie

antykorupcyjnej z 1997 roku ustawodawca mówi, 2e cz\onkowie zatz4du nie mog4

zasiadaó 
- 

w radach nadzorczych spólek i spóldzielni z wyjqtkiem spoldzielni

mieszkaniolvych. Znów nie ma naruszenia prawa. Piszqcy w prasie - zastanówcie siE, co

piszecie, bo io jest powaZny zarzut powiedzieó, ze ktos nÍrrusza ustawE, a ju? bardzo

powaáry, 2e ca\a Rada narusza ustawg. S4 ludzie spolecznicy, którzy lubi4 pracowaó

ipolecznie i jak siE wywiqzuje z tych obowiq¡ków - jest to sprawa ich przelohonych.

JeLeli Pani Osiúska nie wywiazuje siq z obowiq,zków czlonka Zarz4du Miejskiego, to jest

Przewodnicz4cy Zarz4du Miejskiego, który jqz tego rozlicry w ten sposób, 2e na sesji

zglosi wniosek o jej odwolanie. Jak siq nie wywi4guje z funkcji zastqpcy dyrektora

gimnazjurn, to dy."ttot moZe je odwolaó. Je5li siQ nie wywiq'zuje z funkcji

przewodniczqcej Rady Nadzorczej Spóldzielni Mieszkaniowej, to Walne Zgromadzenie

podziqkuje za wspólpracg. Grupa anonimowych obywateli pisze o tych sprawach, a s4

érodki oprawne, aby sprawdzil to wlaéciwy organ. Na dzieri dzisiejszy nie widzE 2adnego

nu.urr"niu prawa. PoniewaZ sqtu przedstawiciele prasy, tyle w kwestii wyjaénienia- Jeheli

chodzi o stronE prawn4 jestem do dyspozycji w lJrzpdzie Miejskim. Nigdy do nikogo

z redaktorów nie mówiE, 2e nie bqdq rozmawiaó. Je2eli piszecie Paústwo, 2e przewoinik

powiedzial, i2 Rada zrobila gtupstwo, czy przyszliScie zapytaó o to mnie? Nie.
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Naczelnik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - Pani Barbara Blaszkiewicz

udzielila odpowiedzi w sprawie budynku przy ul. Murawiec. Powiedziala, 2e ta

kontrowersyjna sprawa ci4gnie sig od kilku miesigcy. Mamy prawomocn4 zgodg Starostwa
Powiatowego na rozbiórkE tego budynku, ale uzurpuj4cy sobie prawo spadkobiercy po

zmarlej korzystaj4 z, prawnyah informacji i zasypuj4 nas pismami. Ostatnia opinia radcy
prawnego w zdecydowany sposób pozwolila nam odpisaó rzekomej spodkobierczyni, ze

decyzja wydana przez starostwo na rozbiórkE tego budynku jest prawomocna i spadkobiercy
nie maj4 2adnych praw do upominania siq o ten budynek. Dotychczas wyst4pilam do Zakladu

Energetycznego o zdjEcie przylqcza, pani wystEpuj4ca w imieniu spadkobierców otrzymala
termin do dnia dzisiejszego na zw¡ot kluczy od tego budynku. Jezeli dziS klucze nie zostan4
zwrócone, w poniedzialek zwrócg sig do burmistrza o powolanie komisji do otwarcia tego
pomieszczenia i przygotowania do rozbiórki. Rozbiórka wiqZe sip z nakladami finansowymi.

Samo wyburzenie tego budynku nie zalatwia sprawy, bo budynek jest ustawiony w polowie

chodnika i wi¿e sig to z zabezpieczeniem tego odcinka, przy czym jest to zadanie
inwestycyjne, bo w tym miejscu zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, ma
przebiegaé ulica dojazdowa do ul. Murawiec. Nie jest to wigc remont tylko zadanie
inwestycyjne. Opracowujec plan budZetu na 2002 rok - zwracam siq do radnych aby
uwzglEdnili tq inwestycjQ w bud2recie. Jeheli b9d4 Srodki gmina prayst4pi do realizacji tego
zadanta-

Radny Ryszard Pacanowski podziEkowal radcy za instruktu2 i za zwrócenie uwagi, i2 jest

radnym nieuwaznym. Powiedzial, 2e jest radnym bardzo uwa2nyrr¡ poniewaZ w calej tek
kadencji je Zeli pada slowo ulgq zawsze byl zwolennikiem wszelkiego rodzaju ulg
szczególnie dla ludzi starszych i mlodzieiry ucz4cej sie. Optymistycznie zabrzmiala
odpowiedZ na mojE interpelacjg z ust radcy, ale powinna ona byó zaadresowana do PKS S. A.
aby kierowcy nie traktowali pasa2erów jak przestqpców, bo w tym kontekScie byl napisany
wspomniany list. Dziennikarstwo jest najtrudniejsrq zawodem, najbardziej stresujecYm,
najwigcej umiera dziennikarzy ze wzglgdu na specylftQ pracy w zttiqzku z czymtwierdzE,2e
dziennikarze majq prawo byó lqcznikem migdzy czytelnikami i maj4 prawo ich opinie
w1'powiadaó. JeSli czytelnicy nie 2ycz4 sobie publikacji ich danych osobowyct¡ jest to ich
prawo. Ja przy swoich kontrowersyjnych wypowiedziach i artykulach zawsze mam odwagE
podpisywaó siE. W tym przypadku naleZy szanowaó decyzjp redakcji, ze respektuje wolq
respondentów.

Radny Czeslaw Blicharski poinformowal,2e kierowcy w PKS maj4 instruktaZ umieszczony
w drukarce i nic innego ?-adenkierowca nie wymy3li. JeZeli jakiejS ulgi nie ma zapisanej, sam
nie jest wladny, aby sam zapisa\ bo od tego jest dyrekcja. JeZeli d1'rekcja nie respektuje
przepisów, to wladze powinny zwróció dyrekcji uwagQ.

Burmistrz Michalkiewicz powiedzial, ze my nie moZemy pouczaó dyrekcji o prawie, bo
jego te2 obowiqguje prawo i powinien je na bie@co studiowaó.
Problem w tyrn, ze kierowcy komentujq sami bez upowaznienia pewne decyzje oraz wk\adajq
w usta coS, co nie jest przedmiotem decyzji czy wypowiedzi.
Po raz kolejny zwracam siE do prasy: prasa powinna informowaó, ale ma obowiq¿ek robió to
rzetelnie. JeSli w moje usta wklada sig coS, czego nie powiedzialem,lub przekrgca sig to co
powiedzialem i manipuluje pewnymi faktami to jest to nie do prryjgcia.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej powiedziala, 2e za pracQ komisji odpowiada
przewodniczEcy komisji i przewodntcz4cy komisji ustala sobie terminy. Komisje nie
odbywajq siE caty dziei i jedna moZe byó rano a druga po potudniu.

Kierownik ZPOZ - Marek Boguslawski odnióst sig do kary administracyjnej. Pan
dezinformuje radnych Panie Burmistrzu. Upomnienie jest to kara administracyjna. JeSli siE
mylQ, to proszg, aby Pani radca mnie poprawila.

Radca prawny poprawiam od razu. Na pewno upomnienie
administracyjna. Ale ja nie wiem, o co chodzi.

nie jest to kara
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Kierownik Boguslawski - dostalem upomnienie za osobiste zaangalowanie siE w wybór

czlonka Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej. Przez pól roku Pan

Burmistrz nie spowodowal, zeby Rada Spoleczna spotkala siE w pelnym skladzie i aby

podejmowane uihwaty byty wazne pod wzglEdem prawnym. Panie Burmistrzu, gdybym

po¿.iáf dalsze dzialania w sprawie prywatyzacji pionu stomatologicznego i nie zloZyl akcesu
j*ó ^f.fu¿ na rok ptryt ly, to na dzieú dzisiejszy stomatolodzy zostaliby bez pracy. Byla

podjgta uchwala do dzialania w zakresie prywatyzacji i lekarze mieli zrezygnowaó z pracy

do koñca roku i wyst4pió indywidualnie o kontrakty. Pan nic nie zrobil przez pól roku i Pan

do mnie ma pretensje, 2e jako odpowiedzialny za zarz4dzanie zakladem chcE, aby Rada

Spoleczna zaózgla dzialaó? To jest Panie Burmistrzu czysta hipokryzja przez samo ,,H"'
Burmistrz Michalkiewicz mmacaj4c siE do Pani Przewodnicz4cej zwtócll uwagQ, 2e

kierownik za du1o sobie pozwala. Jak Pan moZe powiedzieÓ, 2e burmistrz nie podj4l

dziala¡.. To burmistrz n¡¡róctl sig do rady o podjgcie uchwaly w tej sprawie. Desygnowanie

tej osoby le¡y w gestii wojewody, a Rada nie podjEla uchwaly. Nie jest do przyjpcia,Zeby

kierownik obsadzal sklad rady spolecznej swojego zakladu.
przewodnicz4ca Rady wyjaSnila, 2e ustawa o zaldadach opieki zdrowotnej z 1992 roku

mówi, Le rada spoleczna jest powolywanaprzez radnych i jest to cialo, kfóre mazadania

inicjujqce i opiniodawcze. Jednym z zadan rady spolecznej jest powotywanie

i odwolywanie kierownika. Kierownik jest tylko zapraszany przez radq spolecznqu ale nie

ma Zadnego wplylw na sklad rady; wprost przeciwnie. Dlaczego tak jest, 2e kierownik

wybiera róbi" czlonków rady. Tak nie moZe byó, bo zgodnie z prawem kierownik nie ma

hdnego wply\ ¡u na radg. Ja równiez mam radg spoleczn4 ktÓra zostala wybrana przez

radnych powiatu i nie mialam Zadnego wptywu na sklad rady spolecznej. Czlonkowie rady

Spollcznej czgsto chorujq nie ma ich po 2 miesiqce, ale to wcale nie znaczy,2e ta rada nie

pracuje. Temat uw¿l2iam zaWczefpany a dyskusjg nale2y zakonczyÓ.

Pani Katarzyna Pacanowska - redaktor Echa Dnia zapyta\a, czy Rada Miejska ma prawo

glosowaó w sprawie powólania przedstawiciela wojewody do Rady Spolecznei ZPOZ.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej odpowiedziala, 2e byla ju? mowa na ten temat

i poprosila" aby nie przeszkadzaÓ w pracy Rady.
Kierownik Boguslawski powiedzial, 2e padla kolejna dezinformacja z ust Pani

Przewodnicz4cej. Ja nikogo nie wybieram - mówi Pan Boguslawski. To wojewoda

wyznacz¿ z urzgdu a nie desygnuje. Marek Boguslawski nikogo nie wyznacza" bo nie ma

takich uprawnieri.

Ad .20 .
Przewodnicz4caRady poinformowal4 2e wplynglo pismo od Paústwa Pelków z proébQ

o ponowne rozpatrzenie sprawy. W zwiq¡ku z tym Przewodnicz4ca zapytala, czy radni

w"yraiaja zgodg, aby w porz4dku obrad nastgpnej sesji znalazl sig punkt dotycz4cy tej

sprawy.
Naczelnik Dariusz Treliúski zaproponowal, aby zapytaó Paústwa Pelków, czy

podtrzymuj4 swoje stanowisko.
Pani Pelkowa potwierdzila.
Radca Prawny - Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e lwaZa, iZ Pan Treliiski

powinien wyjaénió tE sprawE. Paústwo Pelkowie otrzymali uchwalE o nieuwzglgdnieniu

zzrzut1w i maj4 tylko 30 dni na zlohenie sprawy do NSA. Przelohenie sprawy na nastEpnq

sesjE moZe spowodowaó, 2e uciekn4 im wszystkie terminy.
Radny Ryszard Pacanowskiuwa2a,2e jest to sprawa obylvateli i zasadne - wbrew temu,

co mówi Radca - wróció do sprawy na nastEpnej sesji'
Burmistrz Waldemar Wozniak powiedzial, 2e rozumie naczelnika Treliúskiego. Wniosek

Paústwa Pelków dotyczy uchylenia uchwaly mówiqcej o odrzuceniu zarzutu Paústwa

Pelków. Zarzuf mówil, 2e Paústwo Pelkowie nie zgadzal4 sig z przebiegiem pewnej drogi.

W tej chwili Paristwo Pelkowie zgadzaj4sip z przebiegiem tej drogi a chodzt im o nastqpny
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kawalek drózki. JeSli uchylimy tamt4 uchwalE to nie pomoZemy Paústwu Pelkom,

poniewaz chodzi im o to, Zeby p,odczas zatwierdzania szczególowy plan zagospodarowania

przesrrzennego wprowadzió zmiang w jednym z fragmentów. JeSli dzi5 Rada zadeklaruje,

Le w czasie uchwalania tego planu przychyli siE do proSby Pañstwa Pelków, to im to

wystarczy i nie zwróc4 sig do NSA-
Pani Pelka potwierdzila to, co powiedzial burmistrz Wo2niak i podzipkowala za dobre

intencje.
przewodni czqcy Rady Soleckiej Lécina - Pan Franciszek Wierzchowski poprosil

o remont drogi polnej, któr4 na odcinku 200 metrów jest wy2lobionaprzez wodg.

Burmistrz Woatiul odpowiedzial, 2e tej sprawy nie da sig zalatwiÓbez zgody wlaicicieli

s4siednich dzialek. W ostatnim czasie wlaSciciele w1'razili zgodg.Teraz pozostaje pltanie,

,i iu¡i" pieniqdze mohna tq sprawE zalatwió. Jezeli bpdzie to moZna zrobió za nieduze

pieniq¿re, to zalatwimy tq sprawE szybko. Jeéli bEd4 potrzebne duZe pieniqdze, rvnócímy

iiq aoe*rtwa radnych, aby przeznaczyé, pieniEdze na ten cel w przyszlotocznym !u9t?:;
Przewodnicz4ca Rady poinformowala radnych, 2e w dniu jutrzejszym o godzinie ll'"

w KoSciele Sw. Trójcy od4dri. sig msza Zzlobna a nastgpnie ceremonia pogrzebowa ojca

radnej Anny Szlqk.
Przewodnicz4ca poinformowala równieZ, 2e nastEpna sesja Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie odbqdzie sig w dniu 14 grudnia 2001 roku.

A d . 2 1 .
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad, Przewodniczqca Rady - Teresa SzwactU

o godzinie 13m zamknqla obrady XXXX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Selvetarz obrad

Elzbieta Wiíniewska

Protokolowala

f fu,rousl.ta
Teresa Borowskn

Przewodniczqc a Rady Miej skiei
w Jqdrzejowie

Teresa Snvach


